
Rapport från styrelsemötet nr 7,  140514

Vissa ändringar i stadgarna har föreslagits. Stadgeändringarna föreläggs 
årsmötet för beslut.

.
Rapporter

• Styrelsen tackade Hans för ett väldigt bra arrangerat landslagsläger på 
Tofta Gård den 9-11 maj samt att distriktsspelare inbjudits att delta vilket 
uppskattades mycket. Både Bohusläningen och framförallt Orust Tidning har 
haft tidningsreportage. Flera positiva inlägg har skett på Internets forum.

• Göran Franke har sagt upp sig som ordinarie revisor.

Tävlingsprogram
• Styrelsen godkände nedanstående sanktioner från klubbarna under nästa 

verksamhetsår.
Vänersborg 21 september
Kungshamn 11 oktober
Strömstad 6 december
Stenungsund 6 januari
Tjörn 7 februari
Tofta Gård 14-16 maj
Brastad, Tanum och Munkedal har inte kommit in med några ansökningar 
ännu.

• Styrelsen kommer att föreslå en höjning av avgiften till BDBF för 
rallytävlingarna på nästa årsmöte.

• Styrelsen beslöt att ligan skulle spelas på vardagar i skilda grupper.
• Styrelsen beslöt att BDBF tar över ”Dagligan”. Dagligan kommer att spelas på 

tisdagar 1-2 ggr i månaden under vinterhalvåret.
• DM-tävlingar ventilerades grundligt. Lång tid ägnades åt för och nackdelar 

med kval till de olika partävlingarna. Total enighet nåddes inte utan styrelsen 
jobbar vidare med frågan. I god tid innan årsmötet kommer styrelsens förslag 
att läggas ut på hemsidan. 

Styrelsen beslöt att anmäla 2 st från styrelsen till distriktsträffen den 19-20 september   

Nästa möte 13 augusti 

Sekreterare  Kjell Berg

 
 


